
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Bedřicha Hrozného Lysá nad 

Labem 

Termín: 11. 3. 2024 

Čas: 17:00 

Místo: podkroví radnice 

Přítomni: 

PaedDr. Irena Jarešová – ředitelka školy 

Hana Foltýnová – členka ŠR za zřizovatele 

Vladislav Šplíchal – člen ŠR za zřizovatele  

Mgr. Karolína Salačová – členka ŠR za pedagogy 

Jana Pítová – člen ŠR za pedagogy 

Ing. Eva Svobodová, Ph.D. – členka ŠR za oprávněné osoby  

Mgr. Jitka Helmichová – členka ŠR za oprávněné osoby 

Průběh jednání: 

1. Uvítání přítomných, zahájení 

2. Volba zapisovatele – navržena paní Eva Svobodová – schváleno 5 hlasy, 1 se zdržel 

3. Seznámení s programem schůze, schváleno bez námitek 

4. Informace ředitelky k zapracovaným změnám ve Školním řádu (dodatek č. 5) a 

v Pravidlech pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků (bod 2.13). Změny byly 

projednány na pedagogické radě školy dne 23.1.2024 a po korespondenčním 

projednání a schválení členy školské rady (schváleno 6 hlasy) byly dne 6.2.2024 přijaty 

úpravy Pravidel v bodě 2.13 ve znění: V případě, že daný vyučovací předmět vyučuje 

více učitelů, provede výsledné hodnocení vzdělávání na základě všech podkladů a po 

vzájemné konzultaci ten vyučující, který vyučuje více hodin v daném vyučovacím 

předmětu.  
5. Ředitelka školy seznámila členy školské rady s výsledky šetření České školní inspekce 

ze dnů 26.10.2023, 19.12.2023 a 2.2.2024 a vyjádřila se k nim. Školská rada se 

seznámila s opatřeními, které byla přijata vedením školy. Školská rada považuje za 

prioritní klidné a bezpečné prostředí pro výuku. 

6. Předsedkyně školské rady seznámila členy s vypsaným výběrovým řízením na místo 

ředitele/ředitelky ZŠ BH a nutností jmenovat zástupce školské rady do konkursní 

komise. Navržena předsedkyně ŠR paní Eva Svobodová – schváleno 5 hlasy, 1 se zdržel. 

7. Na dotaz paní Jitky Helmichové k personálnímu obsazení školního poradenského 

pracoviště, zejména ke kumulování funkcí, odpověděla paní ředitelka ve smyslu, že 

vedení školy nemá v současné době jiné řešení z důvodu malého zájmu mezi členy 

pedagogického sboru o tyto funkce. 

8. Diskuze o spolupráci školy s dětským psychologem. V současné době zástupci města 

jednají o úpravách rekonstruovaných prostor v domě č.p. 13 tak, aby bylo možné 

prostory nabídnout k pronájmu soukromému psychologovi. 



9. Informace ředitelky školy k opravám, které byly provedeny na herních prvcích na 

zahradě u 1. stupně ZŠ, a k plánům na možné další úpravy zahrady. Pan Vladislav 

Šplíchal seznámil vedení školy a členy ŠR s možností konzultace úprav s technikem 

firmy Mirakulum. 

10. Příští zasedání školské rady se uskuteční dne 9.9.2024 v 17 hodin v zasedací místnosti 

Městského úřadu Lysá nad Labem. 

 

Zapsala: Eva Svobodová 

 


